
Notulen gezamenlijke vergadering directie en MR Hartevelden 

Datum: dinsdag 7 nov 2023 

Tijd: 20.00 (gezamenlijk)    LET OP: 19.00 uur (onderling)   

Locatie: teamkamer Hartevelden 

 

 

Aanwezig: Jette Oonk, Menno de Vos (voorzitter vergadering), Maud Musters Inger Kuiper , Angela Stal , Dyago 

Smits, Sevgi Kurt 

Afwezig: Annemarie Krielen 

Onderwerp Bijlagen 
Status 

1) Opening vergadering 
 

2) Vaststellen agenda;  
Geen aanvullingen 

3) Mededelingen 
- Vanuit directie;  

Fusie met kinderopvang (brede ontwikkeling Opmaat 
Personele ontwikkelingen 
Wijkontwikkeling 

- Vanuit geledingen: GMR/ MR; 
Geen mededelingen. 

- Vanuit werkgroepen: ouders/ overblijven; 
Geen mededelingen.  

 
4) Notulen vorige vergadering(en) 

a) Voorlopige notulen 6 juni 2022; 
 

5) Ter instemming  
a)  

 
6) Ter advies;  

a)  
 
 

7) Ter bespreking 
a) Leerling ontwikkelingen en begroting     
b) Subsidie basisvaardigheden 
c) Koersplan ontwikkelingen (en vertaling naar Hartevelden) 

  
 
8)  Ter informatie; 
        
9)  Rondvraag; 

 
10) Sluiting vergadering 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Bijlage 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

11)   

  



Notulen 07-11-2023 

• Voorstel ronde. Maud is nieuw vanuit de leerkrachten en Sevgi is vorig jaar 

aangesloten vanuit de ouders. We zoeken nog 1 ouder om aan te sluiten. Dan zou de 

verhouding weer 3 leerkrachten en 3 ouders zijn.  

Mededelingen vanuit de directie 

(Tip van Menno: * boek bestellen chatten met Napoleon, inloggen bing.com/enterprise) 

• Fusie kinderopvang. Vanaf 1 december een nieuwe naam. Er wordt een koersplan van 

Opmaat geschreven waarin heel de fusie beschreven wordt. Na deze stap wordt de 

samenwerking uitgewerkt op de werkvloer.  

Op dit moment komen 1 keer per week de peuters naar ons toe. Daar horen we veel 

positieve verhalen over ook vanuit nieuwe ouders hoort Jette dit terug in de 

rondleidingen.  

• Personele bezetting. We hebben toch een aantal langdurig zieken. Voor nu krijgen we 

het nog opgelost maar dat is geen garantie voor de toekomst.  

• Wijkontwikkeling. Er is jaren geleden landelijk onderzoek gedaan en in deze wijk is 

daaruit gebleken dat kinderen uit dit deel van de wijk relatief vaak in aanraking komen 

met hulpverlening. De vraag kwam daarbij op hoe we hierop preventief kunnen 

inzetten. Vanuit dit aspect is Charlie in het leven geroepen (charliehelpt.nl). Dit is een 

laagdrempelige manier voor ouders om om hulp te vragen en kinderen vroeg op tijd in 

beeld te krijgen.  

Ter bespreking 

a) Leerling ontwikkelingen en begroting     

Begroting wordt gemaakt op leerlingaantallen en wordt gebaseerd op teldatum 1 februari 

komend jaar. Jette ligt de grafiek toe en de begroting toe. Ze geeft aan dat ze zuinig heeft 

begroot. We blijven redelijk stabiel de komende jaren. Uitgangspunt is een begroting maken 

die op 0 uitkomt.  Ook goed om te noemen is dat we de afgelopen weken hebben we 30 

zijinstromers mogen verwelkomen.  

We hebben nog een stukje NPO-subsidie over. Dit hoeft niet verantwoord te worden. 

Daarnaast hebben we een subsidie basisvaardigheden gekregen voor de komende jaren. Deze 

subsidie vraagt ene heel strenge verantwoording.  

Op de begroting staat een stuk vaste lasten en een stuk investeringsbegroting. Op een 

volgende vergadering ligt Jette het verder toe.  

b) Subsidie basisvaardigheden 

Jette stuurt ons de nieuwste versie hiervan. Hierover moet de school verantwoording afleggen. 

Jette geeft aan dat het belangrijk is dat we niks aparts doen maar versterken wat we al deden. 

Interessant om dit steeds terug te laten komen de komende tijd.  



Voor nu is er een nulmeting gedaan en is per vak bekeken wat er nodig is om resultaten te 

gaan boeken. Bijvoorbeeld het vernieuwen van de rekenmethode, begeleiding bij het invoeren 

etc.  

c) Koersplan ontwikkelingen (en vertaling naar Hartevelden) 

Binnen Opmaat wordt er gewerkt aan het koersplan. Verschillende mensen kunnen en mogen 

hierover meedenken. Dit koersplan zal rond 1 januari klaar zijn. Vervolgens wordt het 

vertaald naar onze school. Dit komt ook op studiedagen met het team terug.  

Jaarplanning 

Data volgende vergaderingen: graag weer op dinsdag 

19 december 2023 

27 februari 2024 

16 april 2024 

28 mei 2024 met gebak van Dyago 

25 juni 2024 met etentje 

 

Voorzitter 

Inger neemt (tijdelijk) het voorzitterschap op zich en Maud zal notuleren.  

 

Nieuwe leden: 

Maud Musters namens de leerkrachten 

Sevgi Kul namens de ouders 

Er moet nog een oproep komen voor een nieuwe ouder. Menno schrijft een stukje hiervoor. 

Scholing leden  

Trainingssessie voor nieuwe leden is gewenst. Mr regelement uitpluizen onder leiding van 

Menno. Datum wordt nog gepland.  

Vraag: zijn er op school nog trainingsmappen? 

 

GMR-lidmaatschap ouder/ leerkracht 

De vraag onder leerkrachten wie er in de GMR wil plaatsnemen staat nog uit. De vraag is ook 

aan de ouders. Sevgi meldt zich aan. Inger zoekt uit hoe de aanmelding hiervoor moet 

plaatsvinden en laat dit weten aan Sevgi.  



Rondvraag 

Geen rondvraag. 

 

 

 

volgende vergadering: 

19 december 


